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Vedtakssaker 

Sak 109/2020-2022 Godkjenning av protokoll 11/2020-2022 

 

Forslag til Vedtak: 
Protokoll nr. 11/2020-2022 godkjennes uten merknader. 

 

Sak 110/2020-2022 Habilitet 

Habilitet er regulert i NIFs lov § 2-8 og handler primært om behandling av 

enkeltsaker. Formålet med bestemmelsen er å sikre at 
personlige/utenforliggende interesser ikke spiller inn ved den enkelte 

avgjørelse og skape tillit til at idrettsforvaltningen er objektiv og upartisk»  
Relevante problemstillinger:  

• En person kan være inhabil selv om det ikke er noe konkret 
grunnlag for å anta at han eller hun vil legge vekt på usaklige 

hensyn  
• Det er uten betydning om medlemmet selv anser seg for å være 

fullt ut i stand til å treffe en objektiv og balansert avgjørelse  
  

Formålet med bestemmelsen og forvaltningen av den er å skape tillit utad. 
§ 2-8 omhandler enkeltsaker, og vurdering i forhold til habilitet tas opp på 

hvert styremøte.  
Det er spesielt to momenter som ligger til grunn for vurderingen:  

• Inhabilitetsinnsigelse er ikke reist av noen parter  

• Ingen av sakene som skal opp til behandling innebærer særlige 
fordeler, tap eller ulempe for styremedlemmer eller administrasjon  

 

Forslag til Vedtak: 
§ 2-8, inhabilitet, kommer ikke til anvendelse under styremøte nr. 

12/2020-2022 i Møre og Romsdal idrettskrets.   

 

Sak 111/2020-2022 Representasjon 

MRIK inviteres i løpet av året til deltagelse i årsmøter/ting, jubileums-
arrangementer og andre arrangementer.  

Representasjonsoppgavene fordeles blant styremedlemmer og 
administrasjonen. Følgende invitasjoner er kommet siden siste styremøte:  

•  
 

Forslag til Vedtak: 

Følgende personer representerer MRIK:  

• Kretsting og fotballgalla - Sunnmøre fotballkrets, 4 

desember. 

 
 

 



4 
 

Sak 112/2020-2022 Tildeling av ekstra midler til arbeid med 
idrettslag 

I forbindelse med at den avgåtte regjeringen la frem sin idrettsstrategi: 

«Sterkere tilbake – En mer inkluderende idrett» ble det gitt et 
ekstraordinært tilskudd på 35 millioner til særforbund og idrettskretser.  

 
Tilskuddet skal understøtte arbeidet med å gjenoppta idrettsaktiviteten 

etter pandemien. Tilskuddet skal styrke forbundenes og kretsenes 
mulighet til å bistå lagene etter pandemien og bidra til sterke og 

veldrevne idrettslag.  
 

For MRIK sin del så utgjør dette et tilskudd på kroner 306 682, hvorav 
58 132 er øremerket til arbeid med særidrettslag. 

 
Siden pengene skal gå til vårt arbeid med å styrke vårt arbeid mot 

idrettslagene så vil det settes i gang ekstra tiltak utover de som allerede 
er i våre planer. 

Forslag til Vedtak: 

- Styret ber om at de ekstraordinære midlene på kroner 
306 682 legges inn i budsjettet for 2022. 

- Styret ber videre administrasjonen lage en plan for bruken 
av ekstrabevilgningen. 

 

Sak 113/2020-2022 Bærekraft i idretten 

FN har 17 bærekraftsmål og 169 delmål som utgjør verdens felles 

arbeidsplan for å utrydde fattigdom, bekjempe ulikhet og stoppe 

klimaendringene innen 2030. For å nå disse målene må alle delta. 

På kort tid er bærekraft blitt en del av hverdagen også i norsk idrett og på 

flere nivåer er det fattet vedtak om at idretten skal bli mer bærekraftig. 
Bærekraft er noe vi må forholde oss til i årene fremover og MRIK har 

allerede begynt jobben med å knytte ulike bærekraftsmål mot områder i 

vår egen virksomhetsplan. 

MRIK ved styret og administrasjon, ønsker å være bevisst vår rolle i 
bærekraftsarbeidet og hvordan vi kan bistå idrettsråd og idrettslag i deres 

bærekraftsarbeid i tiden fremover. I dette inngår også en mulighet for 
idrettslagene til skolering gjennom NIH sin utdanning om idrett og 

bærekraft. Utdanningen kan tas gjennom Høgskolen i Molde.  
 

Forslag til Vedtak: 
• Idrettskretsstyret tar MRIK sitt arbeid med bærekraft til 

orientering. 

• Idrettskretsstyret vedtar at inntil 10 000,- settes av i 
budsjettet til å støtte idrettsledere som ønsker å skolere 

seg gjennom NIH og Høgskolen i Molde sitt emnestudie om 

Idrett og bærekraft. 
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Sak 114/2020-2022 Soneorganisering av idrettsrådene 

Hvordan kan idretten være med på å bidra positivt til bolyst i 

kommunen/regionen/fylket? 

I Møre og Romsdal har vi i dag 25 idrettsråd som skal arbeide for best 

mulige forhold for idretten i kommunen, og det skal være en arena for 

samarbeid mellom lagene, og de kommunale myndigheter og mellom 

lagene og idrettskretsen. Samfunnet og idretten er i utvikling og framtiden 

byr på mange muligheter for å utvikle aktivitetstilbud både internt og på 

tvers av kommunegrenser. 

For å få til et mest mulig variert og godt aktivitetstilbud til fleste mulig 

innbyggere i fylket, er det naturlig at en samarbeider på tvers av dagens 

kommunegrenser både internt innen idretten og oppimot kommunen.   

Anlegg for fysisk aktivitet (anlegg for idrett, friluftsliv og egenorganisert 

aktivitet) er med på å styre hvor god og mangfoldig aktiviteten kan være. 

Anlegg- og planarbeid er et naturlig område å ha et 

interkommunalt/regionalt samarbeid om – dette ut fra ønsket aktivitet i 

befolkningen/idretten, ønske om store og små arrangement, ønske om 

bolyst i kommune/region og behov initiert i kommunale/regionale planer. 

Kommunene i fylket har slikt interkommunalt samarbeid i dag, i regi av 

sine tre regionsråd – Romsdal interkommunale politiske råd (Romsdal 

IPR), Sunnmøre Regionråd (SR) og Nordmøre Interkommunale Politiske 

Råd (Nordmøre IPR).  

I tillegg kan det være andre oppgaver/problemstillinger eller annet som 

idrettsrådet jobber med det kan være naturlig samarbeide eller dele 

erfaringer om.  

Inndeling av soner: 

Det er derfor naturlig at et sonesamarbeid for idrettsråd følger de samme 

geografiske inndelingene som regionsrådene over. 

Sone 1: 

Giske, Fjord, Hareid, Herøy, Sande, Stranda, Sula, Sykkylven, Ulstein, 

Vanylven, Vestnes, Volda, Ørsta og Ålesund.  

Et alternativ kan være å dele denne sonen i to med følgende forslag til 

inndeling. 

1. Sunnmøre Sør – Hareid, Herøy, Sande, Ulstein, Volda, Vanylven, 

Ulstein og Ørsta 

2. Fjord, Giske, Stranda, Sula, Sykkylven og Ålesund 
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Sone 2: 

Aukra, Hustadvika, Molde, Rauma og Vestnes  

Sone 3: 

Averøy, Aure, Gjemnes, Kristiansund, Smøla, Surnadal, Sunndal, Tingvoll 

Et viktig poeng med inndeling i soner er at idrettsrådene i de ulike sonene 

kan møtes med jevne mellomrom for å diskutere saker av felles interesse. 

Det vil også være et poeng her at de ulike idrettsrådene kan lære av 

hverandre, motivere hverandre og muligens legge litt på press på de 

idrettsrådene som fungerer dårlig. 

Sonekoordinator: 

For å bidra til at arbeidet i en sone skal komme i gang og følges opp vil vi 

opprette en sonekoordinatorer for de enkelte sonene. De viktigste 

oppgavene sonekoordinatoren vil ha: 

1. Planlegge og avholde jevnlige sonemøter med de ulike idrettsrådene 

2. fange opp signaler/formidle behov for hjelp fra idrettsråd og 

idrettslag i «sin» sone - til idrettskretsen 

3. holde seg oppdatert på prioriterte innsatsområder (MRIK’s strategi- 

og handlingsplan) 

4. delta på erfaringsutvekslingsmøter med de andre 

sonekoordinatorene og MRIK 

5. identifisere gode møteplasser for samlinger med idretten i sonen, 

mellom idretten og kommunene, samt andre frivillige organisasjoner 

i sonen  

6. opptre som nøytral og positiv ambassadør for idretten i sin sone 

7. kunne besøke idrettsråd ved behov 

8. andre oppdrag etter egne avtaler 

Forslag til Vedtak: 

1. Idrettskretsstyret vedtar at det skal startes opp med 
sonesamarbeid for idrettsråd fra 01.01.2022.  

2. Idrettskretsstyret vedtar at soneinndelingen skal følge de 
regionale rådene sine geografiske grenser.  

3. Idrettskretsstyret vedtar av inntil 50 000,- settes av i 
budsjettet til dette arbeidet.  Administrasjonen følger opp 

arbeidet med sonesamarbeid. 
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Sak 115/2020-2022 Superlekene Møre og Romsdal 

På bakgrunn av MRIK sin økte fokus på idrettsturisme samt utarbeiding av 

en ny paraidrettsstrategi, vil Blindheim IL på vegne av MRIK arrangere 

Superlekene Møre og Romsdal for første gang 28.-29. mai 2022. MRIK har 

ambisjoner om å arrangere to arrangementer i året. 

Superlekene er et idrettsarrangement for utviklingshemmede i alle aldre 

og funkjsonsnivå. Ideen med lekene er å la deltakerne få prøve ulike 

idretter for å bli inspisert til fysisk aktivitet, samt fremme livskvalitet, 

trivsel og sunn konkurranse. 

MRIK fikk i samarbeid med Vestland- og Rogaland idrettskrets tildelt 1.4 

millioner fordelt over tre år av Damm stiftelsen til å gjennomføre 

Superlekene. Dette er i tråd med den nye paraidrettsstrategien som det 

jobbes med, og ønsket om å arrangere Special Olympics World Games i 

Norge. 

MRIK har høsten 2021 hatt to praksis studenter fra henholdsvis 

sportmanagment og vernepleie som har jobbet med planlegging av disse 

arrangementene. Dette har vært av stor nytte med tanke på struktur i 

planlegging og erfaringer med målgruppen. 

På bakgrunn av spørreundersøkelse om kartlegging av tilbud og interesse 

for å arrangere har Blindheim IL nå tatt på seg å være hovedarrangør av 

Superlekene Blindheim. 

MRIK har vært på befaring hos Blindheim IL for å se på anlegg, og vi 

besøkte i oktober Superlekene Haugaland for å lære av hvordan de 

gjennomfører arrangementet samt høste av deres erfaringer. 

  

Per 18. november er følgende idretter bekreftet til Superlekene Blindheim: 

Volleyball  

• Beach volleyball 

• Fotball 

• Håndball 

• Innebandy 

• Idrettskolen(allidrett) 

Vi jobber også med å få med svømming og boccia. 

Forslag til Vedtak: 
• Idrettskretsstyret tar MRIK sitt arbeid med Superlekene til 

orientering 
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Sak 116/2020-2022 Budsjettkriterier for budsjett 2022 

Budsjettkriteriene danner rammer og forutsetninger for budsjettarbeidet 

og utgjør de viktigste forutsetningene for budsjettet. 

Forslag til budsjettkriterier vil bli ettersendt og lagt i styreportalen 

Forslag til Vedtak: 

Styret vedtar budsjettkriteriene for 2022 og ber om at disse 

legges til grunn for budsjettarbeidet. 

 

Sak 117/2020-2022 Tribunebygget – salg av eiendom 

På idrettskretstinget i 2018 ble følgende vedtak fattet: 

Sak 5.3  Alternative eie og driftsformer for Idrettssenteret 

Enstemmig vedtak: 

A) Styret gis fullmakt til å opprette et AS som skal drive/eie deler av eller hele 
Tribunebygget, Idrettsvegen 2. 

B) Styret gis fullmakt til å avhende bygningsmassen/eiendommen til AS’et 
C) Styret gis fullmakt til å skyte inn driftsmidler/lån/lånekapital innenfor en ramme på 1 

million kroner. 
D) Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter eller fullmektiger til å møte i 

generalforsamlingen i det nye AS’et. 
 

Det har vært en tidkrevende jobb å gjennomføre dette vedtaket. De 

viktigste milepælene har vært: 

1) Opprettelse av selskap som skal eie og drive bygget (Tribunebygget 

Molde AS) 

2) Overføring av driftsansvaret for bygget, samt standardisering av 

leieavtaler 

3) Overtagelse av de deler som idrettskretsen ikke eide når saken ble 

vedtatt 

a. Tribunene er blitt overtatt fra Molde kommune 

b. 1 etasjen er blitt overtatt fra HV-ungdomsidrettslag 

4) Rydding i avtaler, innfrielse av lån, organisering av 

leietakerforholdene i kjelleren 

5) Samling av flere ulike seksjoner i en samlet seksjon (pågår) 

Ryddejobben er nå gjennomført og bygget er klargjort for salg. 

Neste steg vil være gjennomføring av salget av selve bygget fra MRIK til 

Tribunebygget Molde AS. Følgende oppgaver gjenstår 

1) Verditaksering av bygget som vil danne grunnlaget for salgspris  

2) Forhandling av salgs/finansieringsavtale mellom partene 

3) Gjennomføring av transaksjonen   
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For å gjøre det mulig for Tribunebygget AS å håndtere dette kjøpet vil 

idrettskretsen tilby et lån på kjøpesummen hvor renter og avdrag betales 

til idrettskretsen over 20-25 år. Renten på lånet vil justeres årlig i takt 

med selskapets evne til nedbetaling av lånet. 

Forslag til Vedtak: 

1. Styret stiller seg bak planen for gjennomføring av salget  
2. Administrasjonen gis fullmakt til å gjennomføre salget 

 

Sak 118/2020-2022 Plan for gjennomføring av idrettskretstinget 
2022 

30.april arrangeres kretstinget for MRIK og det er utarbeidet en 

gjennomføringsplan for tinget. Planen ligger vedlagt innkallingen og vil bli 

gjennomgått på møtet. 

Det må også tas standpunkt til om møtet skal gjennomføres fysisk eller 

digitalt. 

Forslag til Vedtak: 

- Styret godkjenner den fremlagte gjennomføringsplanen og 
ber administrasjonen iverksette planen 

- Idrettskretstinget 2022 gjennomføres som et 
fysisk/digitalt møte  

 

Sak 119/2020-2022 Innkalling og mandatfordeling til 
idrettskretstinget 2022 

Innkalling og mandatfordelingen sendes ut senest 30.januar og skal 

godkjennes av styret før den sendes ut. 

Forslag til innkalling er vedlagt innkallingen. 

Forslag til Vedtak: 

Styret godkjenner den fremlagte innkallingen og ber 
administrasjonen sende denne ut innen tidsfristen. 

 

Sak 120/2020-2022 Styrets forslag til tinget 

Styret kan, på samme måte som andre org.ledd legge frem sine egne 

saker på idrettskretstinget.  

Hvis større saker hvor det kreves saksbehandling er det ønskelig at disse 

sakene besluttes så tidlig som mulig. 

Forslag til Vedtak: 

Følgende saker vil bli lagt frem på idrettskretstinget 2022. 
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Sak 121/2020-2022 Oppstart arbeid med handlingsplan for 

neste tingperiode 

På idrettskretstinget i 2020 ble handlingsplanen «Idretten i Møre og 

Romsdal VIL og SKAL 2020-2024» vedtatt. I tillegg ble det utarbeidet en 

årsplan for 2020/21. Årsplanen for 2021 er vedlagt innkallingen. 

Det skal utarbeides en Årsplan for 2022/2023 som legges frem på tinget 

og vi vil starte arbeidet med denne på styremøtet. 

 

Forslag til Vedtak: 
Styret tar oppstarten av handlingsplanen til orientering og ber 

administrasjonen utarbeide et forslag til plan som legges frem 

for tinget. 
 

 

Sak 122/2020-2022 Styremøter vår 2022 

Følgende datoer foreslår for styremøter første halvår:  

• Tirsdag 24.januar 

• Tirsdag 22.februar 

• Tirsdag 22.mars 

• Fredag 29.april 

• Tirsdag 10.mai styremøte nr 1/2022-2024 

Forslag til Vedtak: 
 

Følgende datoer settes av for styremøter første halvår 2022: 
• Tirsdag 24.januar 

• Tirsdag 22.februar 
• Tirsdag 22.mars 

• Fredag 29.april 
• Tirsdag 10.mai styremøte nr 1/2022-2024 

 

 

 

Sak 123/2020-2022 Forslag til ny finansieringsmodell 

I forbindelse med digitaliseringsløftet som for tiden pågår i norsk idrett er 

det satt ned en gruppe som skal se på finansiering av dette arbeidet. 

De to siste årene har vi som idrettskrets vært med på et ekstraordinært 

spleiselag hvor MRIK har bidratt med ca 100 000 pr år. 
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Arbeidsgruppen har nå kommet frem til en finansieringsmodell som de ber 

om tilbakemeldinger på. 

 

For MRIK sin del vil dette si en fast ekstrakostnad i 2022 på 62 000. 

 

I tillegg til dette beløpet ligger det et usikkerhetsmoment rundt en omsøkt 

ekstratildeling fra KUD på 10 mill. Hvis vi ikke får den så vil MRIK belastes 

ytterlige 46 718 og vi er da oppe på en ekstra årlig kostnad på ca 

110 000. 

 

Det ønskes en tilbakemelding på følgende punkter:  

1. Om vi støtter hovedprinsippene i ny modell der grunntjenester blir 

grunnfinansiert, at alt som er hensiktsmessig blir fakturert basert på 

tilgang og faktisk bruk  

2. Om vi støtter forslaget til felles obligatorisk finansiering av innsikt og 

analyse 

3. Om vi støtter forslaget til plan B hvis vi ikke får økte spillemidler i tråd 

med søknaden 

4. Eventuelle andre innspill/forslag til løsning   

 

Ad 1. Dette er et prinsipp som vi også har i dag hvor bruk av IT 

systemene er basert på faktisk tilgang og bruk. Dette er en kostnad vi 

også har i dag og derfor er det størrelsen som beløpet som er sentralt for 

oss. 

 

Ad 2. Obligatorisk finansiering av innsikt og analyse vil i praksis føre til at 

vi må betale for at alle ansatte skal ha tilgang til dette verktøyet, noe som 

fører til en merkostnad for oss siden det i dag er fire personer som 

benytter dette verktøyet. Ny pris er 8 409 pr årsverk. 

 

Ad3. Vi støtter ikke plan B hvis vi ikke får økte spillemidler da vi ikke har 

økonomi til å klare en slik ekstraregning uten at det går utover andre 

tjenester/tiltak. 

 

Ad4  vi vil påpeke at disse beløpene må blir fakturert som en kostnad og 

ikke trukket fra rammetilskuddet før vi får dette. Rammetilskuddet fra NIF 
blir brukt når vi søker økonomisk støtte fra fylkeskommunen og det er 



12 
 

derfor viktig at dette er så stort (og reellt) som mulig da fylkeskommunen 
bruker dette tilskuddet til å beregne støtten de gir oss.  

 

 

For MRIK sin del er det sentrale spørsmålet todelt: 

1) Er det prinsipielt ok at vi som idrettskrets skal være med å betale 

for denne utviklingen da våre tilskudd i utgangspunktet er 

øremerket daglig drift.   

2) Vi har lite handlingsrom i vårt budsjett og for å klare en kostnads 

økning på mellom 60 000 og 110 000 må vi redusere aktiviteten 

tilsvarende på andre viktige områder. Ønsker vi dette og hvilke 

aktiviteter skal vi i eventuelt redusere? 

 

 

 

 

Forslag til Vedtak: 
 

- Styret i MRIK støtter hovedprinsippene i den nye modellen 
- Styret i MRIK støtter forslaget om felles obligatorisk 

finansiering av Innsikt og analyse 
- Styret i MRIK støtter ikke Plan B ved eventuell manglende 

tilleggsbevilgning fra KUD 
 

- Styret i MRIK ber om at finansiering av digitalisering kommer 
som en fakturert ekstrakostnad og at dette ikke trekkes fra før 

grunnbevilgningen  
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Orienteringssaker: 

 

O-sak 34/2020 – 2022 Krafttak for inkludering 

Norges idrettsforbund har fra den avgåtte regjeringen mottatt en ekstra 

bevilling på 30 millioner til bruk i perioden 2022-2024. Utgangspunktet er 

et bredt mangfoldsperspektiv og skal bygge på forskningsbasert kunnskap 

om inkludering og mangfold i idretten. Krafttaket skal prioritere følgende 

områder: 

- Arbeid mot sosiale og kulturelle barrierer for deltagelse 

- Arbeid for deltagelse blant personer med funksjonsnedsettelse 

 

O-sak 35/2020 – 2022 Organisering av idrettskretser ved 

eventuell oppløsning av fylker. 

Som en del av det politisk samarbeidsgrunnlaget (Hurdalsplattformen) har 

den sittende regjering åpnet for at tvangssammenslåtte fylkeskommuner 

kan oppløses. 

Idretten har sålangt fulgt et prinsipp som sist er vedtatt på idrettstinget i 

2015 (som en del av langtidsplanen 2015-2019) om at idrettskretsene 

følger den offentlige organiseringen, hvilket vil si en idrettskrets pr. fylke. 

Etter initiativ fra Viken IK og Troms/Finnmark IK har idrettsstyret vurdert 

idrettens forpliktelser til å følge etter ved en eventuell oppløsning av 

fylkeskommuner. NIF har gjennomført en vurdering og konkludert med at 

idrettsorganisasjonen ikke er forpliktet til å opprette nye idrettskretser 

ved en eventuell oppløsning av sammenslåtte fylker/etablering av nye 

fylker. Dette betyr at Viken IK kan fortsette som en idrettskrets og 

«serve» tre fylkeskommuner.    

O-sak 36/2020 - 2022 Toppidrett og utdanning – 

ToppidrettNordVest. 

Det har vært avholdt et teamsmøte i gruppen som jobber med toppidrett 

og utdanning. Dette er en del av prosjektet “Toppidrett Nordvest”. Med i 

gruppen er Bjørn Rolland, fagleder for idrettslinja på Tingvoll VGS, og Erik 

Brekken, kompetanse- og næringsdirektør i Møre og Romsdal 

fylkeskommune. I tillegg er Kjetil Håve fra MRIK med. På møtet ble det 

tatt opp flere temaer: 

• Hva må en skole som er tilpasset en toppidrettsutøver ha på plass? 

Tilrettelagt for treningshverdager, samlinger og konkurranser.  

• Tilrettelagt med fag som kan gi en utdanning sammen med en 

treningshverdag (studiespes, idrettsfag, yrkesfag.)  

• Ha en koordinator som hjelper utøvere med å få på plass en 

hverdag som både tar hensyn til idrett, skole og fritid.  
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• Vi bør kanskje ha noen kvalitetskrav som skolen må kvittere ut for å 

ha status som TINV-skole. Hva er de? 

Her er en kort oppsummering av hva som kom frem fra møtet:  

Elevene som har kommet inn på videregående utdanning med 

toppidrettsstatus må få tilrettelagt hverdagen slik at trening, restitusjon 

og skole er så optimal som opplæringsloven tillater det. Ideelt bør de ha 

en trening tidlig på dagen i skoletiden for å få mest mulig hvile før andre 

økt på ettermiddag/kveld.  

VGS som tilrettelegger for TINV skal ha en koordinator som hjelper 

elevene med å koordinere skole og idrett. Det er også viktig at de 

idrettslagene/særforbundene som har elever på en TINV-skole 

samarbeider med koordinator og skole. 

Det skal jobbes videre med å se på løsninger hvor det kan tas ulike 

studieløp som toppidrettselev. Det finnes muligheter i dag å tilrettelegge 

for 7-9 timer innenfor yrkesfaglig studieløp for toppidrett. I Møre og 

Romsdal er det flere skoler som kan tilrettelegge for dette.  

Gruppen ble enige om å rekruttere en rektor inn det videre arbeidet. 

Rektor er en av de avgjørende faktorene for å lykkes med å få til 

endringer. 

Til slutt ble det sett på hvilke idretter som er bra organiserte i dag, og 

hvilke idretter som kan være aktuelle fremover. Fotball, håndball, turn og 

friidrett har relativt gode betingelser i dag. Individuelle idretter sliter mer 

enn lagidretter med å lage gode opplegg. På Tingvoll har de en linje for 

randone` som er spennende. Naturgitte idretter som randone`, 

stisykling/enduro/terrengsykling, landeveissykling, fjellsporter, sjøsport vil 

kunne støttes med EU midler om noen skoler vil starte opp. 

O-sak 37/2020 - 2022 Møte på Vestnes med tema spillemidler og 
planarbeid. 

Kjetil Håve og Grete Opheim var på besøk til Vestnes etter en innbydelse 

av Vestnes kommune og Vestnes Idrettsråd. Til stede på møtet var det 

repr fra Vestnes Idrettsråd, Vestnes Varfjell IL, Tomrefjord IL, Tresfjord 

IL, Vestnes Seilforening, NMK Vestnes, Ørskogfjellet Skilag, Vestnes 

Næringsforum og Ingrid Sjeggstad fra Vestnes kommune. Tema for møtet 

var spillemidler og planarbeid. Det ble gått gjennom prosessen for å søke 

om spillemidler, og hvorfor det er viktig med gode planprosesser i både 

idrettslag, idrettsråd og kommuner. I tillegg fikk vi god tid til å bli kjent 

med hvilke prosjekter de ulike lagene hadde.  

 



15 
 

O-sak 38/2020 - 2022 KlubbGuiden 

Idrettsforbundet lanserte i sin tid www.klubbguiden.no som en side hvor 

idrettslag kunne finne relevant informasjon knytt til klubbdrift. MRIK v/ 

Vegard har vært i arbeidsgruppa som har jobbet med å relansere denne 

siden. Arbeidsgruppa har gjort en stor rydde- og systematiseringsjobb og 

siden er snart klar for relansering. 

O-sak 39/2020 – 2022 Ungdomsutvalget 

Ungdomsutvalget hadde et digitalt møte den 06. oktober hvor de fikk en 

innføring i hva idrettskretsen er, og hva styret tenker om det nye 

ungdomsutvalget. 

Den 23. oktober hadde de sin første samling hvor fokuset var på å bli 

kjent, bli enige om hvordan man skal jobbe som team og ikke minst hva 

man skal fokusere på den kommende perioden. AlleMed v/ Maren A. 

Johansen tok turen fra Oslo for å være med å kjøre en ny type prosess 

(rettet spesifikt mot ungdom) på utvalget. Dette er noe av det 

ungdomsutvalget ønsker å fokusere på. 

Det er planlagt et nytt møte i forkant av kretsstyremøtet. Her vil temaet 

være Økonomi som barriere og hvordan vi kan utfordre ungdomspanelet i 

fylkeskommunen på denne tematikken. Videre vil de få tilsendt sakslisten 

til styremøtet og få mulighet til å gi innspill til Ingrid Marie og Johannes på 

de ulike sakene. 

O-sak 40/2020 – 2022 Ungdommens fylkesting 

Møre og Romsdal idrettskrets ved ungdomsutvalget var representert på 

Ungdommens fylkesting i regi av Møre og Romsdal fylkeskommune. Niels 

A. Leenders ble valgt inn som vara i ungdomspanelet i fjor og var derfor 

på ungdomspanelets kvote, idrettskretsen fikk to plasser i tillegg. Grunnet 

sykdom måtte en av disse to melde forfall, noe som da betyr at vi hadde 

til sammen to representanter til stede i Ålesund: Niels og Joachim M. L. 

Bolli. Niels ble innstilt som nestleder i ungdomspanelet. 
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